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  مشکل بزرگ ما ایجاد 
 بیمارستان هراسی در مردم است!
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گلر یوپن، رقیب احتمالی بیرانوند 
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باقری خروجی قطعی استقلال در نیم فصل 

پرسپولیسدرسیدیکلیگقهرمانان،استقلالدرمرحلهگروهی

کنایه قرمزها به آبی ها؛ مدیون ما هستید!
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انتقال انصاریان 

به آی سی یو

بازیکنان احتمالا این هفته پول می گیرند اما خطر بودیمیر جدی است

 AFC پاسخی نداد
سمیعی باز هم در فکر قرض

تا اواسط فروردین خبری از پول کارگزار پرسپولیس نیست
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چرامکانیسمقرعهکشیلیگقهرمانانآسیاتغییرنمیکند؟

همه چیز فدای همگروه نشدن نمایندگان یک کشور!
قرعه کشی مرحله گروهی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا ۸ بهمن ماه درحالی برگزار خواهد 

شد که روز گذشته عنوان شد با توجه به عدم احراز مجوز حرفه ای نماینده ترکمنستان 

نیم ســـهمیه این کشور به ایران اضافه شـــده و این یعنی اینکه تیم استقلال در مرحله 

گروهی شرکت خواهد کرد. 

نکته قابل توجه اینکه رقابت های امسال برای اولین بار با حضور ۴0 تیم و در قالب 10 گروه 

چهار تیمی در دو منطقه غرب و شرق آسیا به صورت مجزا برگزار می شود و این در حالی 

است که طبق اعلام برخی رسانه ها در قرعه کشی قرار است کنفدراسیون فوتبال آسیا از 

فرمت جدید خودش رونمایی کند. با این حال و با پیگیری خبرنگار »فرهیختگان« مشخص 

شد که فرمت جدید همان برگزاری ۴0 تیمی رقابت ها بوده و مکانیسم قرعه کشی مثل 

سابق خواهد بود. این درحالی است که طبق روال سال های گذشته امکان همگروهی 

تیم های هم سید وجود داشته و این درحالی است که طبق قوانین قرعه کشی فقط قانون 

همگروه نشدن نمایندگان دو کشور با یکدیگر مدنظر قرار گرفته و رعایت می شود تا جایی 

که هر ســـال این قانون موجب می شود تا توزیع قدرت در گروه های هشت گانه عادلانه 

نباشد و همین موضوع در ادامه برای تیم های مدعی صعود مشکلاتی را ایجاد کند. 

بر همین اساس یک مقام آگاه در کنفدراسیون فوتبال آسیا و درخصوص اینکه چرا این 

مکانیسم برای توزیع عادلانه قدرت های برتر قاره آسیا تغییر پیدا نکرده و شکل جدیدی 

به خود نمی گیرد گفت: »این مکانیسم از ابتدا در قرعه کشی رقابت های لیگ قهرمانان 

لحاظ شده و دلیل اینکه تا به حال تغییراتی در آن ایجاد نشده این است که هنوز پیشنهاد 

جدید و جدی در این خصوص از سوی کشورهای عضو به کمیته برگزاری رقابت ها و کمیته 

مسابقات کنفدراسیون فوتبال آسیا ارائه نشده است .« 

اینروزهاهمهکریخوانیرافراموشکردهاند

اتحاد فوتبال با اسم رمز میناوند

فرهیختگان در لا به لای اخبـــار نگران کننده از تیم های 

مختلف فوتبال کشـــور و در دوران مشـــکلات اقتصادی 

باشـــگاه ها و همچنین ممنوعیت حضـــور خارجی ها در 

لیگ برتر بـــه دلیل همین معضلات اقتصادی، یک خبر 

خوشحال کننده از ســـوی کنفدراسیون فوتبال آسیا به 

فوتبال دوســـتان ایرانی رسید و آن هم این بود که با توجه 

به تایید نشدن مجوز حرفه ای نماینده ترکمنستان برای 

حضور در لیگ قهرمانان آسیا، نیم سهمیه به سهمیه های 

کشورمان اضافه شد تا 3 تیم ایرانی به صورت مستقیم به 

مرحله گروهی این رقابت ها راه پیدا کنند. 

با این حساب اســـتقلال که موفق شده بود در لیگ برتر 

عنوان نایب قهرمانی را به دست بیاورد و در جام حذفی هم 

به فینال رسیده بود، سومین نماینده ایران در لیگ قهرمانان 

آسیا لقب گرفت تا دیگر آنها مجبور نباشند برای رسیدن 

به این رقابت ها در پلی آف و مقابل العین صف آرایی کنند. 

در ادامه نیز سیدبندی مسابقات در فصل 2021 در منطقه 

غرب به این شرح اعلام شد:

سید اول: الدحیل قطر، الهلال عربستان، پرسپولیس ایران، 

شارجه امارات و السد قطر

سید دوم: النصر عربستان، تراکتور ایران، شباب الاهلی 

امارات، الریان قطر و الاهلی عربستان

ســـید ســـوم: پاختاکور ازبکســـتان، الوحـــده امارات، 

اف سی گوای هند، استقلال ایران و استقلال تاجیکستان

سید چهارم: الشرطه عراق و ۴ تیم برنده پلی آف

 کری قرمزها برای رقیب؛ مدیون ما هستید

شـــنیدن این خبر که قرار است در لیگ قهرمانان آسیا 3 

نماینده در مسابقات داشته باشیم، بسیار خوشحال کننده و 

مسرت بخش است و این خبر به خصوص هواداران استقلال 

را بســـیار خوشحال کرده اســـت. اما در این بین واکنش 

اعضای تیم پرســـپولیس هم در نوع خودش جالب توجه 

بود و آنها که به تازگی در رنکینگ بهترین تیم های قاره در 

سال میلادی 2020 موفق شده اند جایگاه هشتمی را از 

آن خود کنند، بر این باورند که اگر استقلال موفق شده به 

صورت مستقیم به رقابت های مرحله گروهی لیگ قهرمانان 

آسیا صعود کند، این موضوع را مدیون پرسپولیس است. 

آنها معتقدند که فوتبال ایران در چند سال گذشته هیچ 

دســـتاوردی به جز حضور دوباره سرخ ها در فینال لیگ 

قهرمانان آسیا نداشته و همین موفقیت های پرسپولیس 

است که رنکینگ ایران را بالا برده و باعث شده که این نیم 

سهمیه ترکمنستان به ایران برسد. 

 یک مقام مسئول در فدراسیون: 

فینالیست شدن پرسپولیس بی تاثیر نبود

بـــرای اینکه گفته پرسپولیســـی ها درخصوص کســـب 

سهمیه سوم تیم های ایرانی را بیشتر بررسی کنیم با یکی 

از اعضای فدراســـیون فوتبال تماس گرفتیم که البته با 

توجه به ممنوعیت مصاحبه برای کارمندان فدراســـیون 

از بـــردن نام این مقام مســـئول معذوریم. او درخصوص 

ادعای ســـرخ ها به »فرهیختـــگان« گفت: »تعلق گرفتن 

نیم سهمیه ترکمنستان به ایران به دلیل رنکینگ فوتبال 

ایران در کنفدراسیون فوتبال آسیاست. این رنکینگ هم 

برای خودش شاخصه هایی دارد که ضریب و جدول آن در 

اختیار AFC است. اما قطعا حضور پرسپولیس در فینال 

لیگ قهرمانان آسیا و نایب قهرمانی اش در این بازی ها در 

بالا رفتن رنکینگ ایران بی تاثیر نبوده است.« 

او همچنین خاطرنشان کرد: »اینکه این نیم سهمیه چگونه 

به دســـت آمده اصلا اهمیتی ندارد و مهم این است که ما 

حالا 3 ســـهمیه در این مسابقات داریم و باید تلاش کنیم 

این سهمیه را حفظ کنیم. این اتفاق به نفع لیگ برترمان هم 

شد و حالا به جای اینکه دو هفته به دلیل پلی آف بازی ها 

را تعطیل کنیم، در یک هفته این کار را انجام می دهیم.«

فرهیختگان صحبت های محمود فکری روز گذشته در 

نشست خبری دیدار با سایپا سروصدای زیادی به پا کرد و 

کمی تا قسمتی برای او و استقلال دردسرساز شد. سرمربی 

آبی پوشان در پاسخ به سوال »فرهیختگان« مبنی بر اینکه 

»با توجه به اینکه استقلال مستقیم به لیگ قهرمانان آسیا 

صعود کرده، این موضوع چقدر برنامه های بعدی شما چه 

از لحاظ اســـتراتژی و چه از لحاظ جذب بازیکن و تقویت 

تیم در نیم فصل مورد تغییر قرار خواهد گرفت.« این طور 

اعـــلام کرد که »ما از ابتدای فصل جا برای جذب بازیکن 

داشتیم. مطمئنا یک ســـری از بازیکنان نیم فصل جدا 

می شوند و به همین دلیل جای خالی خواهیم داشت و 

برای ادامه لیگ و مسابقات لیگ قهرمانان آسیا خودمان 

را تقویت خواهیم کرد!«

درواقع این صحبت فکری که مطمئنا یک سری از بازیکنان 

نیم فصل از اســـتقلال جدا می شوند آن هم درحالی که 

چهارهفته تا پایان نیم فصل اول رقابت ها باقی مانده باعث 

شد دوباره تیغ تیز انتقادات به سمت فکری نشانه برود که 

چرا درحالی که آبی ها در بهترین شرایط ممکن قرار دارند و 

در کورس قهرمانی به عنوان شانس اول کسب این عنوان 

شناخته می شوند، فکری با این صحبت به نوعی خودزنی 

کرده و انسجام و صلابت را برای چهار بازی باقی مانده از 

تیمش گرفته است. این درحالی است که محمود فکری 

که از همان ابتدای کار شمشـــیر را برای شاگردانش از رو 

بست و طی فصل جاری بازیکنانی مانند دیاباته، میلیچ، 

باقری و اسماعیلی را در حین فصل و درحالی که دستانش 

خالی بود به کمیته انضباطی باشگاه فرستاد نشان داده 

که حالا نیز از این موضوع خیلی هراسی ندارد که بخواهد 

زودتـــر از موعد مقرر تکلیـــف بازیکنانی را که به آنها نیاز 

ندارد، مشـــخص کند تا آنها سر فرصت و با فراغ بال تیم 

بعدی خود را انتخاب کنند. 

با این حال نکته قابل توجه اینکه طی روزهای گذشـــته 

در حالی از بازیکنانی مانند فرشید باقری، سید حسین 

حســـینی، عارف غلامی و حتی متین کریم زاده به عنوان 

بازیکنان لیست خروجی استقلال برای نیم فصل دوم لیگ 

برتر امسال نام برده شده که فعلا گمانه زنی رسانه ای است. 

این درحالی اســـت که از اردوی استقلال خبر می رسد 

با وجود اینکه درمـــورد بازیکنانی که از این تیم در پایان 

نیم فصل اول جدا شده و استقلال را ترک خواهند کرد هنوز 

تصمیم گرفته نشـــده، اما پای مسائل معرفتی و اخلاقی 

درخصوص فرشید باقری در میان بوده و همین موضوع 

باعث شده است تا این بازیکن به طور حتم برای نیم فصل 

دوم رقابت ها در لیست خروجی آبی پوشان قرار بگیرد. 

نکته قابل توجـــه اینکه محمود فکری اعتقاد دارد زمانی 

که باقری به خاطر عملکـــرد ضعیف ابتدایی فصل خود 

زیر فشار شـــدید ترین انتقادها قرار داشت، او با حمایت 

از ایـــن هافبک و دادن بازوبند کاپیتانی به وی در غیاب 

وریا غفوری در بازی های بعدی اســـتقلال به نوعی این 

بازیکن را از زیر فشـــارها خارج کرد، اما رفتارهای بعدی 

باقری به خصوص در دیدار دربی پایتخت که موجب شد 

فکری او را در اختیار باشگاه قرار بدهد به شدت سرمربی 

آبی پوشان را ناراحت کرده، چراکه هیچ گاه توقع نداشته 

است تا درقبال محبت به فرشید باقری در روزهای سخت 

گذشته او این رفتارها را بروز بدهد. 

پرسپولیسدرسیدیکلیگقهرمانان،استقلالدرمرحلهگروهی

کنایه قرمزها به آبی ها؛ مدیون ما هستید!
پاسخیکمقامفدراسیونبه»فرهیختگان«:فینالیستشدنپرسپولیسبیتاثیرنبود

پایمسائلمعرفتیبینمربیوبازیکندرمیاناست

باقری خروجی قطعی استقلال در نیم فصل 

اینروزهاهمهکریخوانیرافراموشکردهاند

اتحاد فوتبال با اسم رمز میناوند
در هیاهوی کری خوانی های بین سرخابی ها که از هوادار تا بازیکن و مدیر و مربی و 

پیشکسوت را دربر گرفته این روزها شاهد همدردی مثال زدنی همه اهالی فوتبال با 

خانواده مهرداد میناوند هستیم. اهالی فوتبال این روزها تا حد زیادی کری خوانی 

را کنار گذاشته و از مردم برای بهبودی ستاره پیشین پرسپولیس و تیم ملی طلب 

دعـــا می کنند. اکثریت هواداران تیم رقیب هم با اشـــاره به اینکه کری خوانی ها 

مربوط به زمین فوتبال اســـت و راضی به آسیب دیدن رقبای خود نیستند همصدا 

بـــا هواداران تیم رقیب درحال دعا برای بازگشـــت میناوند به کانون گرم خانواده 

هستند و تاکید می کنند که منتظرند تا او دوباره سرپا شود و برایشان کری بخواند.  

دکترهاشمیاندرگفتوگوبا»فرهیختگان«:
امیدواریمتافرداوضعیتمیناوندبهترشود

مشکل بزرگ ما ایجاد بیمارستان هراسی 

در مردم است!
مهرداد میناوند بعد از ابتلا به بیماری کرونا در بیمارستان بستری شد، درحالی که 

به گفته پزشکان با تاخیر زیاد این اتفاق افتاد و ستاره پیشین فوتبال ایران به خاطر 

درگیـــر بودن ۸0 درصد ریه با خطر جدی مواجه شـــد و حتی خبر به کما رفنتش 

نیز منتشـــر شد که البته پزشـــکان تاکید کردند کمای مصنوعی بوده است. روز 

گذشته اما اوضاع کمی بهتر و اکسیژن خون میناوند هم به حد قابل قبولی رسید 

و با پیگیری های اطرافیان او نیز داروهای موردنیاز تامین و حتی اقدام به تعویض 

خون شد تا درمجموع امیدها به بهبود بازیکن پیشین پرسپولیس و تیم ملی بیشتر 

شود. برای پیگیری آخرین وضعیت میناوند به سراغ هاشمیان، پزشک بخش عفونی 

بیمارســـتان مسیح دانشوری که با حضور در بیمارستان لاله درمان وی را برعهده 

گرفت، رفتیم. وی در این خصوص به خبرنگار »فرهیختگان« گفت: »روز پنجشنبه 

وضعیـــت بیمار خیلی بدتر بود، اما کارهایی انجام دادیم و داروهایی تجوز کردیم 

و کمی وضعیتش بهتر شـــد، با این حال درگیری ریه همچنان موجود و خطرناک 

اســـت. تا ۴۸ ساعت )از دیروز( زمان نیاز است که تاثیر داروهای جدید مشخص 

شود و امیدواریم بعد از این مدت وضعیت آقای میناوند بهتر شود.« 

وی ادامه داد: »به هرحال باید پذیرفت که این یک بیماری ســـنگین اســـت. ما 

در آی ســـی یو بیمارهای بدحال زیادی داریـــم و برای همه با امید کار می کنیم و 

برخی شـــان هم نجات پیدا کرده اند.«  هاشمیان با اشاره به این نکته که میناوند 

دیر به بیمارســـتان مراجعه کرده، گفت: »متاسفانه اطلاع رسانی در کشور طوری 

است که در مردم بیمارستان هراسی ایجاد شده و این از مشکلات وزارت بهداشت 

و صداوسیما و دیگر رسانه ها است که به مردم به طور دقیق اعلام نشده که در چه 

شرایطی به بیمارستان مراجع کنند. متاسفانه در کل کشور این درمان ها آی سی یو 

محور نیست و بیماران نمی دانند که چه زمانی حال شان وخیم می شود.«

تکذیب انتقال انصاریان به آی سی یو
علی انصاریان که برای ویژه برنامه دربی میهمان میناوند بود نیز به این بیماری دچار 

شده و درحالی که در روزهای گذشته حال عمومی اش چندان بد نبود، اما دیروز 

خبر رسید که اوضاع او نیز بدتر شده و کارش به بستری در بخش ویژه بیمارستان 

کشیده است. درباره وی حتی شایعه شد که به آی سی یو منتقل شده، اما بلافاصله 

اعلام شد وی مشکل حاد ندارد و وضعیتش پایدار است. آخرین خبر هم این بود 

که وی به خاطر شرایط ویژه بیماران کرونایی به بخش ایزوله منتقل شده است. 

آخرین وضعیت پرونده خارجی های استقلال؛ جلسه سرنوشت ساز درخصوص میلیچ

 بودوروف تهدید جدید 
پنجره های آبی

گرندز رای استرا شب عید می آید، ساشا دنبال شکایت به CAS است


